
Årsberättelse 2015 för föreningen MALENBO (tidigare Malens 
Villaägareförening)

Styrelsen har under sitt trettionde verksamhetsår haft nio protokollförda styrelsemöten samt två 
möten med kommunen och två möten med Bjärekraft.

Årsmöte hölls den 9 juli 2014 med stadgeenliga ärenden, förslag och information.

Årsavgiften har under verksamhetsåret varit 150 kr.

Antalet medlemmar uppgår till 194, tidigare år 169.

Aktuella frågor som vi drivit under verksamhetsåret:

• Fiberanslutning inom Malenområdet, samarbete sker med Bjärekraft.

• Bättre information från kommunen om vad som händer inom Malen.

• Skötselplaner för grönytor & strandängarna etc.

• Skötsel av lekplatser, GC-vägar

• Strandmiljön, påfyllnad av sand, sandflykt, bryggor, grillplatser

• Trafiken/kommunikation i och omkring Malen och Köpmansgatan.

• Uppföljningen efter stormarna och uppröjning av Malenskogen

Föreningen har en god ekonomi. Årets tillgångar är ca 110 000:- 

Vi har också deltagit i tre workshops med trafik och kommunikation i Båstad med fokus på 
Köpmansgatan och problematiken kring sommarmånaderna.

Fiberfrågan har i samarbete med Bjärekraft också lyfts fram. I Påsk anordnades ett informationsmöte
i kommunhuset som blev välbesökt.

Vi har också drivit frågor angående skötsel av strandängarna, stränder och gång och cykelvägar samt 
säkerheten på strandpromenaden som är en gågata nu.


